
Lidé vlastně neví, proč na závody do Nové Paky jezdí. Je málo závodů, kde se jezdí na 

zastaralé desítky let staré trati, která je krátká a neumožňuje snadné předjíždění. Kolize 

jsou vesměs likvidační, nasazovači si neodpočinou. Ale vždycky závodníci s radostí 

přijedou.  Zásadně se tam závodí v létě, kdy počasí přeje lehkému oblečení, grilovaným 

kuřatům a velké spotřebě tekutin všeho druhu. Nelson Piquet kdysi řekl, že jezdit s formulí 

1 v Monaku je jako létat s helikoptérou v obývacím pokoji. A měl pravdu. O Hondě v Nové 

Pace to platí obdobně. A přeci si nikdo nedokáže představit, že by seriál tento závod 

neobsahoval. Kdo zde byť jednou zvítězí, je navždy legendou.  Tak moc si je formule 1 v 

Monte Carlu podobná s Hondou v Nové Pace. Kdo nevěří, důkazy nalezne zde 


